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生。雖然和上人同文同種，甚至拿一樣的護

照，但一直到上人圓寂後，我才開始接觸佛

法。17年前，我對佛法僧渾然不知，和這群

「外國人」沒兩樣。

望著上人在佛殿後結跏趺坐，神態慈祥，

俯視群生，一如照片上 50 年前初抵西土時的

安然。當年上人踏進了美國，此地的水流風

動從此不同以往。50年不算短，但相對於釋

迦文佛出世傳法的3000多年，也不算長。和

諸佛菩薩一樣，上人來自佛國，來度化我們

在娑婆世界的眾生，這些諸佛國度外的「外

國人」。

誰是「外國人」呢？

從佛法上說，分二種：來度人的，和被度

的。

anything about the Triple Jewel. I was no different from these “foreign” 
students who visited today. 

In the back of the Buddha Hall, Venerable Master sits in a lotus position, 
with kindness and compassion, he observes all living beings. His appearance 
is as kind as he was in the picture fifty years ago when he first arrived in 
Honolulu. Ever since Venerable Master set foot in America, the land, the 
water, and the wind are no longer the same. Fifty years is not short, yet 
when you compared it with the birth of Shakymuni Buddha coming into 
this world three thousand years ago, it is definitely not long.

Just like the Buddhas and Bodhisattvas, the Venerable Master also came 
from the Buddhalands. They came with the intention to liberate all living 
beings in the Saha World, these “foreigners” of the Buddhalands.

After all, who is a “foreigner?”
According to the Dharma, there are two kinds of beings: those who came 

to liberate and those who are to be liberated. 

梁皇寶懺— 7月7日~13日
華嚴法會— 7月16日~28日

幽冥戒— 7 月28日
地藏法會— 8月31日~9月15日

GOLD COAST DHARMA REALM MONASTERY
106 Bonogin Road, Mudgeeraba, Queensland 4213 Australia.
Tel: 07-55228788
www.gcdr.org.au  	 gcdr.australia@gmail.com

法筵盛宴　共邀有緣
─澳洲金岸法界法會活動

Emperor Liang Jeweled Repentance: Sat. 7 July ~ Fri. 13 July
Avatamsaka Sutra Recitation: Mon. 16 July ~ Sat.  28 July
Precepts for the Deceased: Sat.  28 July
Earth Store Sutra Recitation: Fri.  31 August - Thu.  15 September

Dharma Feast - Open invitation to those with affinities
-Dharma Events in Gold Coast Dharma Realm, Australia




